
 

Genomförande av konferens med kommunstyrelsen 

Reservation mot kommunstyrelsens arbetsutskotts 

beslut 2017-03-20  

 
Arbetsutskottet beslutade att den 25-26 april 2017 genomföra en 

konferens med övernattning med kommunstyrelsens ledamöter 

och ersättare samt presidierna i byggnadsnämnden, tekniska 

nämnden samt miljö- och hälsoskyddsnämnden. 

 
Siv Sahlström (C) yrkade   

att konferensen ska genomföras som en heldagskonferens i 

kommunen. 

 

Siv Sahlström reserverade sig till förmån för eget yrkande. 

 
Grunder för yrkandet och reservationen 
Det finns anledning att ibland hålla konferenser under dagtid. 

När det gäller E18 projektet finns det skäl till grundliga 

genomgångar, som inte kan klaras av på en kväll. Det finns 

däremot inte någon anledning för kommunstyrelsen, vid denna 

konferens förstärkt med presidierna i byggnadsnämnden, 

tekniska nämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden, att åka 

till grannkommunen Lidingö och dessutom övernatta. Vi kan 

med fördel ha konferensen i vår egen kommun och sova hemma. 

 
Det är av största vikt att vi är noga med hur vi använder 

skattebetalarnas pengar, som vi inte får förledas tro att vi har fri 

dragningsrätt på. Vi måste kunna motivera varje kostnad vi drar 

på dem. Kostnaden för denna konferens med övernattning i 

grannkommunen går enligt min uppfattning inte att sakligt 

motivera och försvara.  

 
 

 

Siv Sahlström (C) 

Kommunstyrelsens andra vice ordförande 

Oppositionsråd 

 


